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Rada Miejska w Serocku 

Komisja Kultury, Oświaty i Sportu 

Protokół 3/2025 

3 Komisja Kultury, Oświaty i Sportu w dniu 25 marca 2025 

Miejsce posiedzenia: Sala Konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Serocku 

Obrady rozpoczęto 25 marca 2025 o godz. 15:30, a zakończono o godz. 16:06 tego samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków. 

 

Obecni: 

 

1. Sławomir Czerwiński 

2. Mariusz Kusiak 

3. Marzena Nowakowska 

4. Janina Osińska 

5. Mariusz Rosiński 

6. Małgorzata Topczewska 

 

Dodatkowo w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Marek Bąbolski – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Serock 

2. Agnieszka Maruszewska - Dyrektor Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli 

3. Kamila Mokrzycka - Prezes SIS Sp. z o.o. 

4. Renata Mulik – Dyrektor Centrum Kultury i Czytelnictwa 

 

1. Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Sławomir Czerwiński otworzył posiedzenie Komisji, powitał 

wszystkich zebranych, sprawdził obecność i stwierdził, że w posiedzeniu bierze udział 6 

Radnych, co stanowi kworum, wobec czego decyzje Komisji będą prawomocne. Przewodniczący 

Komisji poinformował o przesłaniu porządku obrad, który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku obrad. 

2. Omówienie zaplanowanych na kwiecień br. imprez sportowych: Wojciechowe Świętowanie Na 

Sportowo. 

3. Omówienie zaplanowanych imprez kulturalnych w ramach Święta Patrona Serocka 

(Wojciechowe Świętowanie). 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 

dla Powiatu Legionowskiego w 2025 roku. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

6. Sprawy różne. 

7. Zakończenie posiedzenia. 
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2. Omówienie zaplanowanych na kwiecień br. imprez sportowych: Wojciechowe 

Świętowanie Na Sportowo. 

 

Zaplanowane na kwiecień br. imprezy sportowe: Wojciechowe Świętowanie Na Sportowo 

omówiła Pani Kamila Mokrzycka Prezes SIS Sp. z o.o. Powiedziała, że większość informacji 

została już przekazana na wcześniejszych komisjach, natomiast w ramach Wojciechowego 

Świętowania już odbył się Wojciechowy turniej piłki siatkowej, który miał miejsce 23 lutego.  

W turnieju wzięło udział 8 drużyn 12 osobowych. Budżet tego wydarzenia spiął się kwotą 

3 650,00zł. Jeżeli chodzi o kwestie przyszłych imprez sportowych w ramach Wojciechowego 

Świętowania, które SIS przygotowuje to w pierwszej kolejności bieg Wojciechowy 6 kwietnia. 

Na obecną chwilę zapisało się 95 osób i 78 dzieci. Historycznie wszystkich zawodników było 

około 400. Wiele osób zapisuje się w dniu zawodów z tego względu, że analizują pogodę jaka 

jest. Po za biegiem głównym i biegami dziecięcymi w różnych kategoriach wiekowych, jest 

również sztafeta międzypokoleniowa – tutaj również zapisy w dniu zawodów. Biegi promowane 

są w Social mediach, Instagramie, fb, tiktoku, a także na portalach poświęconych na bieganie.  

13 kwietnia planowany jest Wojciechowy Turniej Szachowy – zapisy już ruszyły. Historycznie w 

Wojciechowym Turnieju Szachowym bierze udział od 30 do 40 osób łącznie. Ostatnia imprezą 

jest Wojciechowy Turniej Tenisa Stołowego, który w tym roku odbędzie się 27 kwietnia – zapisy 

trwają w dniu turnieju – historycznie bierze w nim udział od 50 do 70 osób.  

 

3. Omówienie zaplanowanych imprez kulturalnych w ramach Święta Patrona Serocka 

(Wojciechowe Świętowanie). 

 

Dyrektor Centrum Kultury i Czytelnictwa Renata Mulik omówiła zaplanowane imprezy 

kulturalne w ramach Święta Patrona Serocka. Centrum Kultury również przyłącza się w XIII bieg 

Wojciechowy, przygotowują Charytatywny Kiermasz Książek i zabawek (dedykowany 

mieszkańcowi MiG Serock -Hubertowi Załęskiemu) w godz. 10:00-14:00. Drugim wydarzeniem 

jest II Ogólnopolski Konkurs Pianistyczny Dwa Nurty – w tamtym roku brało udział około 30 

uczestników. 4 maja - Muzyczny Podwieczorek – „Przez Muzykę do serca Narodu”, wyk. Michał 

Kopyciński fisharmonia, Tomasz Jeleniewski (fortepian), muzyka: Schuberta, Wagnera, Chopina. 

Duże przygotowania na 10 maja - Wojciechowe Świętowanie – korowód, festyn, estradowe 

prezentacje mieszkańców, koncerty (Ania Dąbrowska, Mezo, Mitra), wesołe miasteczko, a 

wszystko odbędzie się na Rynku w Serocku.  

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty i Sportu Sławomir Czerwiński dopytał czy tak jak co 

roku najpierw lokalni artyści będą występować?  

 

Dyrektor Centrum Kultury i Czytelnictwa Renata Mulik odpowiedziała, że 1,5 godziny posiadają 

programu artystycznego wyłonionego podczas amatorskiego przeglądu. Są to dzieci z całej 

gminy, ale nie tylko dzieci, bo osoby dorosłe również, są grupy taneczne. Zaczynają od 
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przedszkolaków, grupy szkolne – wszystkie osoby, które zostały po przeglądzie wyróżnione 

zostały zaproszone na scenę.  

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 

dotacji dla Powiatu Legionowskiego w 2025 roku. 

 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Serock Marek Bąbolski. 

Pomoc finansowa udzielona Powiatowi Legionowskiemu dotyczy dofinansowania prowadzenia 

przez Powiat Legionowski przedszkola specjalnego wchodzącego w skład Powiatowego Zespołu 

Szkół i Placówek Specjalnych w Legionowie. Miasto i Gmina Serock planuje przekazać 

Powiatowi pomoc finansową w wysokości różnicy między rzeczywistymi kosztami prowadzenia 

przedszkola, a wysokością części oświatowej subwencji ogólnej otrzymanej przez Powiat 

Legionowski na prowadzenie przedszkola specjalnego. Pomoc finansowa jest wyliczona 

proporcjonalnie do liczby dzieci uczęszczających do przedszkola specjalnego w danym roku 

budżetowym, które zamieszkują na terenie Miasta i Gminy Serock. W związku z powyższym 

wynika konieczność zabezpieczenia kwoty w budżecie gminy w wysokości 112.147,23 zł 

 

Dyrektor Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli Agnieszka Maruszewska dodała, że ta dotacja jest 

zgodnie z porozumieniem zawarta z powiatem legionowskim. Tak naprawdę prowadzenie 

przedszkola specjalnego nie jest w gestii powiatu. Powiat tak jakby robi taką przysługę, że 

prowadzi te przedszkole specjalne i dawno temu było zawarte porozumienie ze wszystkimi 

gminami powiatu legionowskiego, że te dzieci są przyjmowane do przedszkola, gdzie mają 

bardzo dobrą opiekę. Porozumienie jest tak zawarte, że te koszty rozliczane są po zakończeniu 

roku kalendarzowego. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty i Sportu Sławomir Czerwiński zapytał, czy ta kwota 

112 tysięcy jest za trójkę dzieci? 

 

Dyrektor Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli Agnieszka Maruszewska odpowiedziała, że za 

trójkę do sierpnia w poprzednim roku szkolnym, a teraz jest jedno dziecko.  

 

Radna Małgorzata Topczewska zapytała czy trudno się dostać do tego przedszkola? 

 

Dyrektor Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli Agnieszka Maruszewska odpowiedziała, że tak 

trudno się dostać, ponieważ jest mało miejsc (bodajże jest 17 dzieci). Jeżeli dziecko się nie 

dostanie do tego przedszkola wtedy korzysta z prywatnych placówek np. w Warszawie. Gmina 

opłaca wtedy za dotację jak i za dojazd.  

 

 Głosowano w sprawie: 
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Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji dla 

Powiatu Legionowskiego w 2025 roku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Sławomir Czerwiński, Mariusz Kusiak, Marzena Nowakowska, Janina Osińska, Mariusz 

Rosiński, Małgorzata Topczewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

Protokół przyjęto bez uwag. 

 

6. Sprawy różne. 

 

Radny Mariusz Rosiński zapytał, jak wygląda sytuacja z naborem do klasy sportowej w 

Jadwisinie o profilu piłki nożnej i profilu siatkówki?  

 

Dyrektor Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli Agnieszka Maruszewska odpowiedziała, że na 

chwilę obecną nie ma tylu chętnych by utworzyć ten oddział, natomiast przewidują rekrutację 

uzupełniającą. Na obecną chwilę będą te dzieci, które złożyły kompletne dokumenty i w 

najbliższym czasie zostaną testy przeprowadzone. Ogółem dzieci jest 14 z przewagą chłopców 

więc brakuje 6 osób do minimalnej liczby, którą zakładali.   

 

7. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Sławomir Czerwiński stwierdził wyczerpanie porządku obrad  

i zamknął posiedzenie. 

 

Przewodniczący 

Komisji Kultury Oświaty i Sportu 

Sławomir Czerwiński 

 

Przygotował: Justyna Kuniewicz 


